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VIDEO: Psycholog Jeroným Klimeš ve vysílání České televize
tvrdil, že průměrný homosexuál má za život až 500 sexuálních
partnerů

infovojna.bz/article/video-psycholog-jeronym-klimes-ve-vysilani-ceske-televize-tvrdil-ze-prmerny-homosexual-ma-za-zivot-az-500-
sexualnich-partner

Český psycholog rozpoutal vlnu kritiky na sociálních sítích. Klimeš zároveň uvedl, že jen dvě procenta
homosexuálů chtějí uzákoněné manželství pro všechny. Odkazoval se přitom na nejmenované studie.
Průměrný homosexuální muž má mezi až 500 sexuálních partnerů, tvrdil mimo jiné psycholog Jeroným
Klimeš ve středečním vysílání pořadu 90' České televize (ČT). Rozpoutal tím vlnu kritiky na sociálních
sítích, od jeho slov se distancoval i Psychologický ústav Akademie věd ČR. Klimeš teď hájí data, která
uvedl na obrazovce. V ČT vystoupil poté, co poslanci odhlasovali uzákonění partnerství
pro stejnopohlavní páry s většinou práv manželů, avšak s omezením práv k dětem.

Psycholog Klimeš se moderátorky České televize zeptal, kolik měla za život sexuálních partnerů
a následně uvedl, že průměrný gay jich má mezi 100-500. "Každý třetí homosexuál má 1000
pohlavních styků za život," uvedl, přičemž se odvolával na sexuologické výzkumy. „To vám řekne
každý sexuolog,“ bránil se, ale z jakých konkrétních studií data čerpal, neuvedl.

Redakci iDNES.cz následně na dotaz sdělil, že vycházel například ze studie publikované v roce 2022
v BMC Medical Research Methodology, která shrnuje třináct průzkumů napříč sedmnácti státy. „Víte, co
mě na tom štve? Když už to takto dělají, tak ať se k tomu hrdě hlásí. Proč já mám dokazovat, co je
o nich známo?“ řekl Klimeš iDNES.cz

Klimeš se také vyjadřoval k otázkám adopce dětí homosexuálními páry. "Jsem názoru, že by se měly
při adopcích spíše dávat do heterosexuálních párů, protože tam to dítě zřejmě bude
heterosexuální a tam také bude žít," řekl.

Psycholog svými výroky vyvolal vlnu nevole na sociálních sítích, která se snesla i na Českou televizi a její
výběr respondenta. "Včerejší (po letech další) mimořádně agresivní, hanebná, neodborná a celkově
chorá eskapáda pana Klimeše v pořadu Česká televize namířená tentokrát na LGBT komunitu
nás odborně velmi mrzí," uvedl na Facebooku Psychologický ústav Akademie věd ČR.

"Pan Klimeš psychologii sice vystudoval, ale to z něj nedělá odborníka, experta, ani lepšího
či odolnějšího člověka vůči distorzi vlastní mysli či dezintegrovanému zoufalství. Zvažujte lépe,
koho pozvete do studia, domů, do svého soukromí. A vždy buďte ke dveřím blíže než váš host,"
dodal ústav.

S výroky Klimeše se neztotožnil například ani psychoterapeut Jan Vojtko. "Tohle je neuvěřitelné. Nejen,
že LGBTQ lidé zažívají už několik měsíců/let ostrakizaci a vy teď ještě v den, kdy zažívají další
stres, pozvete tuhle pseudokatolickou psychologickou vykopavku... Meli byste se fakt stydět,"
stěžoval si Vojtko.

Zdroj: echo24.cz / ceskatelevize.cz
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Diskusia (Pripojiť sa do diskusie je možné len po registrácii a následnom prihlásení sa do účtu.)

UPOZORNENIE:
Vážení diskutérii, podľa zákonov Slovenskej republiky sme povinní na požiadanie orgánov činných v
trestnom konaní poskytnúť im všetky informácie zozbierané o vás systémom (IP adresu, mail, vaše
príspevky atď.) Prosíme vás preto, aby ste do diskusie na našej stránke nevkladali také komentáre, ktoré
by mohli naplniť skutkovú podstatu niektorého z trestných činov uvedených v Trestnom zákone. Medzi
také príspevky patria komentáre rasistické, podnecujúce k násiliu alebo nenávisti na základe pohlavia,
rasy, farby pleti, jazyka, viery a náboženstva, politického či iného zmýšľania, národného alebo sociálneho
pôvodu, príslušnosti k národnosti alebo k etnickej skupine a podobne. 

 Zároveň upozorňujeme všetkých diskutujúcich, že v diskusii nebudeme tolerovať hrubé urážky
medzi diskutujúcimi, vzájomné osočovanie sa a používanie vulgarizmov.

Bojid Bojid2024-02-29 21:13:32
Tych 500 to vyzera, ze sa asi pomylil, nie? To cislo vyzera uplne nerealne.

Pokolra Veluk2024-02-29 21:46:44
Nie nevyzerá, mal by ale povedať "niektorí homosexuáli" miesto "priemerní homosexuáli", čím
neférovo zovšeobecňoval. Pripomínam však, že aj kráľ Šalamún sk.wikipedia.org mal 700
manželiek a ďalších 300 "vedlajších žien", a že biblický Lot z mesta Sodoma spával so svojimi
dcérami, viď Genezis 19:30-36. Na to sa však akoby ale zabudlo. Sodoma je napokon o
homosexualite, ale nech mi niekto vysvetlí, ako može pozostávať celé mesto, "mužovia od
chlapca až po starca", výlučne z homosexuálov? V živote som ešte také mesto nevidel.

 Genezis 19:4 "Ale skôr, ako si ľahli, mužovia mesta, mužovia Sodomy od chlapca až po
starca, celé mesto do posledného chlapa obkolesili dom"

 Gang kriminálnych heterosexuálnych mužov, z ktorých niektorí majú bisexuálne sklony, čo
využívajú na zastrašovanie iných mužov a vyjadrovanie svojej dominancie nad nimi, čo bolo v
prípade Sodomy idiotský pokus o zastrašovanie mužských anjelov, však áno ... Čo ale toto má
spoločné s obyčajnými, často láskavými vzťahmi medzi dvomi mužmi?

Bojid Bojid2024-02-29 22:28:31
Tak ale to je podstatny rozdiel, ci priemerni alebo niektori. Ak poviem, ze priemerny
slovak ma 10 mileniek a s nimi 11 deti, tak to je o dost ine ako ked poviem, ze tak to
maju niektori

Občan Slobodný2024-03-01 08:43:38
Nuž vážení v tomto svete nie je dovolené vykresľovať Riťopichov v špatnom svetle,to si pán
psycholog dovolil fakt moc.

https://sk.wikipedia.org/wiki/%C5%A0alam%C3%BAn_(biblick%C3%A1_postava)
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Deky Deky2024-03-01 07:01:58
Vsetci tu riesia homosexualov a dieta sa odsuva na vedlajsiu kolaj ako keby to bolo nejake domace
zvieratko. Kde je pravo dietata na normalnu rodinu v zlozeni otec a matka??? Ak sa budu v prvom
rade uprednostnovat prava dietata, tak adopcie homosexualmi nebudu existovat.

Ja Clovek2024-03-01 08:31:20
+++

Je Em2024-03-01 08:51:05
++++

Jesus Christ2024-03-01 12:30:21
Nie, to len promile bukvičákov a zaplatených aktivistov robí celú túto scenériu, ktorá má len
jediný cieľ a to je útok na tradičnú rodinu a jej zničenie. Ak by ľudia neboli ovce, tak nabehnú
do tej Akadémie věd ČR a budú požadovať výpovede osôb, ktoré ten status uverejnili.

Tomáš Novitzky2024-03-01 07:04:43
Kto chce aby sme sa zaoberali odpadom tzv. buzeranti,buzerantky a neurčitky?No len ten kto chce
rozvrátiť spoločnosť!!!

Ja Clovek2024-03-01 08:31:29
+++

Je Em2024-03-01 08:52:02
++++

Jozef Paluška2024-03-01 07:45:46
a preco by mali taketo sr@cky normalneho chlapa zaujimat?

Ja Clovek2024-03-01 08:31:38
+++

El Pablo2024-03-01 09:31:04
+++++

Jesus Christ2024-03-01 12:27:55
Prečo? Lebo je to riadený útok na hetero bielu rasu.

Janko Marienka2024-03-01 09:36:36
buzíkovi nestačí loviť v rodnom meste v miestnej teplárni, on cestuje za svojimi zážitkami na filipíny,
do thajska, di indie... a pravidelne podľa príručky pre homošov pravideľne navštevuje významné
centrá v celej európe... mne sa toto hnusí... ale sú aj buzny, ktoré až tak často nestriedajú zadočky,
len sem tam podržia s radosťou nejakému dominantovi

Hegerove protilátky2024-03-01 09:44:05
bežný gay kým je mladý pekný a výkonný môže mať každý týždeň iného, to je 50 do roka a za 10
rokov 500, nič výnimočné, samozrejme s vekom sa to spomaľuje a aj výkonnosť klesá
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barbaros II2024-03-01 10:00:46
Ak by dovolili bukviciam adopotovanie detí, heterosexuálne páry by mohli na adpociu zabudnúť. V
rámci zvrátenej LGBTI ideológie by všetky opustené deti putovali bukviciam.

Jesus Christ2024-03-01 12:22:46
Naviac z tých detí budú psychicky zlomené bytosti a presne o to im ide.

D. Dentista2024-03-01 11:08:12
Kua, v tých Čechách sú si všetci homoši bratia. Teraz neviem, ako sa zachovám, ak mi niekto
povie, že bratia Slováci.

 Ináč tie výrazy akademie ''distorzi vlastní mysli'' alebo ''dezintegrované zoufalství'' to sú silné výtky.
 Klimeš si zrejme podvrtol mysel. Žeby pri lyžovaní? Bol z toho úplne že vedľa, až sa mu to jeho

zúfalstvo rozložilo. Niečo do skrine, niečo pod posteľ, niečo do šuflíka. Skrátka podľahol úplnému
rozkladu.


